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Tilstede: 

 Ordfører Monica Nielsen    Alta kommune  

 Formannskapsmedlem Odd Erling Mikalsen Alta kommune 

 Rådmann Bjørn Atle Hansen    Alta kommune 

 Ordfører Terje Wikstrøm    Hammerfest kommune 
 Formannskapsmedlem Arne Myrseth  Hammerfest kommune 

 Rådmann Leif Vidar Olsen    Hammerfest kommune  

 Ordfører Eva D. Husby    Hasvik kommune 

 Ordfører Stein Thomassen    Loppa kommune 

 Ordfører Bernth Sjursen    Måsøy kommune 

 Rådmann Fred Johansen    Måsøy kommune 

 Varaordfører Tor H. Mikkola   Nordkapp kommune  
 Rådmann Stig A. Kjærvik    Nordkapp kommune 

 Ordfører Aina Borch     Porsanger kommune 

 Bente Olsen Husby     Daglig leder 
 

Møtet ble ledet av fungerende rådsleder Bernth Sjursen. 
 
Forfall: 

 Ordfører Jan Olsen     Nordkapp kommune (vara møtt) 
 Rådmann Erik Arnesen    Hasvik kommune 

 Rådmann Bente Larssen    Porsanger kommune 
 

 
Eksterne deltakere i møtet: 

 Kari Lene Olsen, prosjektleder kystsoneplan V-F TFFK  
 Stein Arne Rånes, næringsavd.    TFFK 
 Jonny Andersen, prosjektleder kystsoneplan Ø-F TFFK 
 Jesse Jan Van Der Berg, GIS kystsoneplan  TFFK 
 Bjørn Inge Mo     Fylkesrådsleder  
 Ronald Wærnes     Fylkesråd for økonomi mv. 
 Agnete Hansen     Fylkesråd for samferdsel 
 Bjarne Rohde      Fylkesråd for utdanning 
 Ketil Steigen      Pol. rådgiver fylkesrådet 
 Randi Lillegård     Pol. rådgiver fylkesrådet 
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Program i møtet 
 
Tirsdag 8. februar: Rådsmøte 
 
Kl. 08.30-08.35 Velkommen, saksbehandling 

Sak 1/22 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Kl. 08.35-09.15 Sak 2/22 Dialogmøte med Troms og Finnmark fylkeskommune 

Prosjektleder Kari Lene Olsen i fylkeskommunen orienterer om status i 
prosjektet «Felles kystsoneplan for Vest-Finnmark» (PO12), og vi 
drøfter hvordan samarbeidet mellom fylkeskommunen og kommunene 
kan gjennomføres. 
 

Kl. 09.15-09.45 Sak 3/22 Presentasjon av prosjektet «Gjenreisningen av Finnmark 
og Nord-Troms» 

Mona Steffensen i Original Film orienterer om arbeidet med å lage et 
TV-drama om gjenreisningen av Finnmark og Nord-Troms etter andre 
verdenskrig. Prosjektet har mottatt utviklingstilskudd fra hhv Filmfond 
Nord og Fritt Ord, og er i dialog med NRK. 
 

Kl. 09.45-10.00 Pause 
 
Kl. 10.00-11.30 Sak 4/22: Dialogmøte med fylkesrådet i Troms og Finnmark 

 Fylkeskommunal organisering, tjenesteproduksjon og lokalisering; 
 Status i fylkeskommunens arbeid med reverseringen av 
fylkessammenslåingen av Finnmark og Troms, samt drøftinger i 
tilknytning til denne prosessen. 
NB: Logger inn på egen Teams-innkalling fra fylkesrådsleder Bjørn 
Inge Mo, som er sendt ut til rådets medlemmer. 
 

Kl. 11.30-11.45 Pause (returnerer til rådets Teams-lenke for rådsmøtet) 
 
Kl. 11.45-12.30 Sak 5/22 Orienteringer og drøftinger  

1) Vest-Finnmark Rådet har mottatt henvendelse fra Lyngen kommune 
v/ordfører Dan Håvard Johnsen, med spørsmål om rådet kan gi 
positiv støtte til arbeidet med Ullsfjordforbindelsen. Se vedlagte e-
post og presentasjon av prosjektet. 

2) Vest-Finnmark Rådet oppnevnte i sak 44/21 Stina Løkke 
(Hammerfest kommune) og John Helland (Alta kommune) som 
medlemmer til Helsefellesskap Finnmark, der de representerer 
kommunene i Vest-Finnmark. Vi har fått beskjed om at det må 
velges personlige vara for disse. De andre kandidatene som var 
foreslått fra kommunene var Mats Martinsen (Loppa kommune), 
Arnstein Larsen (Måsøy kommune) og Helge Bjøru (Nordkapp 
kommune). 

3) Skal Vest-Finnmark Rådet avgi felles høringsuttalelse ift 
domstolstrukturen i Vest-Finnmark? 

4) Innretning og innhold i en mulig felles uttalelse angående press på 
kommunenes arealer versus reindriftens arealbehov. 

5) Fastsette resterende møtedatoer for rådsmøter i 2022 
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Saksliste: 
 
Sak 1/22 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Sak 2/22 Dialogmøte med Troms og Finnmark fylkeskommune 
Sak 3/22 Presentasjon av prosjektet «Gjenreisningen av Finnmark og Nord-Troms» 
Sak 4/22: Dialogmøte med fylkesrådet i Troms og Finnmark  
Sak 5/22 Drøftinger og orienteringer 
 
Sak 1/22 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
 
Sak 2/22 Dialogmøte med Troms og Finnmark fylkeskommune 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Vest-Finnmark Rådet tar informasjonen om prosjekt felles kystsoneplanlegging til orientering. 
Rådet ber om at innspill i møtet tas med i fylkeskommunens videre arbeid. Videre deltakelse i 
prosjektet må avklares og forankres i den enkelte kommune. 
 
Sak 3/22 Presentasjon av prosjektet «Gjenreisningen av Finnmark og Nord-Troms» 
 
Saken ble ikke behandlet i møte pga. forfall fra ekstern deltaker. Settes opp på sakslisten til 
rådsmøte 28.-29. mars i Alta. 
 
Sak 4/22 Dialogmøte med fylkesrådet i Troms og Finnmark 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Vest-Finnmark Rådet tar fylkesrådets informasjon om prosessen omkring reversering av 
regionreformen og fylkessammenslåingen til orientering. Kommunene ber om at 
fylkeskommunen følger opp kommunenes klare signaler om at kommunene må involveres mer 
i de videre prosessene. 
 
Sak 5/22 Orienteringer og drøftinger 
 
Orienteringssaker: 
 
1. Marint vern av Lopphavet – videre prosess med Miljødirektoratet og KLD og NFD 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Vest-Finnmark Rådet tar informasjonen fra ordfører Eva D. Husby til orientering. 
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Drøftingssaker: 
 
1. Støtte til arbeidet med Ullsfjordforbindelsen 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Vest-Finnmark Rådet støtter arbeidet med etableringen av Ullsfjordforbindelsen i Troms.  
En slik forbindelse vil redusere kjørelengden med 106 km og minske kjøretiden fra Vest-
Finnmark til Tromsø med ca. 1 time. Dette medfører også miljøbesparelser. 
 
Prosjektet vil bidra til raskere transport av sjømat og annet gods fra og til Vest-Finnmark, i 
tillegg til at det vil utgjøre en alternativ og rassikker transportkorridor for de verdiene som 
skapes i Nord-Troms og Finnmark.  
 
2. Oppnevning av personlig vara til medlemmer i Helsefellesskap Finnmark 
 
Enstemmig vedtatt:  
 
Vest-Finnmark Rådet velger følgende personlige vararepresentanter for våre faste 
representanter i Helsefellesskap Finnmark: 
 
Personlig vara for Stina Løkke (Hammerfest kommune): Arnstein Larsen (Måsøy kommune) 
Personlig vara for John Helland (Alta kommune): Helge Bjøru (Nordkapp kommune) 
 
3. Skal rådet avgi felles høringsuttalelse ift. domstolstrukturen i Vest-Finnmark? 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Vest-Finnmark Rådet har som mål å kunne levere en felles uttalelse om fremtidig 
domstolstruktur i Finnmark. Høringsfristen er 26. april 2022. De av kommunene som i tillegg 
leverer egne høringsuttalelser i saken, oversender disse til rådet når disse er vedtatt.  
 
Elementer som bør tas med i en uttalelse: rettssikkerheten for sårbare grupper, virkningen av 
felles fagmiljø, utviklingen i antall stillinger på de ulike rettsstedene, antall saker på de ulike 
rettsstedene, virkning for behandlingstid for sakene, viktigheten av at den samiske 
dimensjonen blir ivaretatt, reisevei til rettsstedene. 
 
 
4. Innretning og innhold i en mulig uttalelse angående press på kommunenes arealer 

versus reindriftens arealbehov 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
Det foreløpige utkastet til uttalelse er meget bra. Rådet arbeider videre med utkastet, og det 
skal vurderes hvorvidt det bør nedsettes en egen arbeidsgruppe i forbindelse med dette 
arbeidet. 
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5. Fastsette møtedatoer for rådsmøter i 2022 
 
Enstemmig vedtatt: 
 
31.05.-01.06, i Hammerfest (31.05. blir en egen workshop på «Energifylket Finnmark») 
30.-31.08. i Havøysund 
07.-08.12. i Lakselv 
 
6. Helipad ved Hammerfest sykehus 
 
Enstemmig vedtatt: 
Rådsledelsen får fullmakt til å utarbeide pressemelding og forsøke å få mediadekning med 
utgangspunkt i tidligere vedtatte uttalelser, med fokus på at styret i Helse Nord RHF har sagt 
nei til Finnmarkssykehuset HF sitt forslag om å starte en forprosjektering av helipad ved nye 
Hammerfest sykehus. 
 
 
 
 
Møtet avsluttet kl. 13.00. 


